

**BIOVERSAL International
Gesellschaft m.b.H.**

Georg-Sigl-Strasse 16
2384 Breitenfurt / Vienna / Austria
Phone: +43 / (0)2239 / 4278-0
Fax: +43 / (0)2239 / 4278-18
E-Mail: office@bioversal.com

Raiffeisenbank Wienerwald
IBAN: AT10326670000461004
BIC: RLNWATWWPRB

BAWAG P.S.K. Bank AG
IBAN: AT601400027210030811
BIC: BAWAATWW

Commercial Reg.No.: 243414m
Landesgericht Wiener Neustadt

VAT-No.: ATU57569759

www.bioversal.com

Breitenfurt/Wien/Vienna 15.07.2012

Ref: B 120715fk

Sub/Betr: **REACH – Information about SVCH substances**

REACH-Kundeninformation / SVHC-Stoffe

VO(EG)Nr. 1907/2006 Informationspflicht nach Art. 33

die Europäische Chemikalienagentur ECHA hat auf ihrer Internetseite eine Liste besonders besorgniserregender Stoffe veröffentlicht (letztes update 18.06.2012), die die Kriterien des Art.57 der oben bezeichneten REACH-Verordnung erfüllen und nach dem Verfahren des Art.59 der Verordnung ermittelt wurden.

In Bezug auf Art.33(2) bestätigen wir, dass in den von der KARNA-Biochemie GmbH an die BIOVERSAL International GmbH gelieferten BIOVERSAL-Produkten keiner der nun 84 gelisteten SVHC-Stoffe in Anteilen größer 0,1% enthalten ist.

REACH-Customer Information / SVHC

Regulation (EC) No.1907/2006, Art. 33

The European Chemicals Agency ECHA has published on its website a list of SVHC (Substances of Very High Concern, last update 06/18/2012) which meet the criteria of Art.57 of the above mentioned REACH regulation and which have been identified by the requirements of Art.59 of the Regulation.

In terms of Art.33 (2), we confirm that the BIOVERSAL-products which are delivered by KARNA BIOCHEMIE GmbH to BIOVERSAL International GmbH doesn't include any of the at the moment 84 listed SVHC substances in amounts greater than 0.1%.



Franz Josef Kitzwögerer
managing partner
BIOVERSAL International Gesellschaft m. b. H.
„in association with nature“